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ZÁPIS Z 20. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY STROJNÍHO INŽENÝRSTVÍ UJEP 
 
Datum konání: 14. prosince 2021 
Přítomni: doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Ing. Vít Černohlávek; Ing. František Klimenda, Ph.D.; Ing. Jakub Mareš; 
PhDr. Jan Novotný, Ph.D.; Ing. Blanka Skočilasová, Ph.D.; Ing. Tomáš Vlach. 
Omluveni: Ing. Pavel Kraus; Mgr. Iryna Hren; 
Hosté: prof. Ing. Štefan Michna, PhD.;  
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Schválení podmínek přijetí ke studiu na FSI UJEP pro AR 2022/2023 v bakalářském a navazujícím 

magisterském studijním programu Materiálové inženýrství 
5. Návrhy na ocenění k 15. výročí vzniku fakulty 
6. Informace z Rady VŠ 
7. Různé 
8. Závěr 

 
 
Ad 1) Zasedání v 9.30 hodin v budově H, FSI zahájil a dále řídil předseda senátu Jaromír Cais. Konstatoval, 
že je sedm členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
 
Ad 2) Předseda senátu Jaromír Cais předložil ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[112]. 
 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři Vít Černohlávek 
a František Klimenda. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen[113]. 
 
 
Ad 4) Děkan, Štefan Michna, jménem proděkana pro studium, předložil senátu ke schválení podmínky 
přijímacího řízení pro bakalářský a navazující magisterské studium v programu Materiálové inženýrství. 
 
Návrh usnesení [114]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem schvaluje Podmínky přijetí ke studiu na Fakultě strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem pro akademický rok 2022/2023 v bakalářském a navazujícím magisterském studijním programu 
Materiálové inženýrství.“ 
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Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[114]. 
 
 
Ad 5) Děkan, Štefan Michna, představil senátorům návrhy na ocenění v rámci 15. let vzniku fakulty. 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
 
Ad 6) Předseda senátu, Jaromír Cais, přednesl informace ze sněmu Rady Vysokých škol, které proběhlo 
dne 18. 11. 2021 formou online.  
Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
 
Ad 7) 

a) Děkan, Štefan Michna, informoval o ekonomické situaci fakulty spojené se závěrem roku 2021. 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 

b) Dále děkan, Štefan Michna, informoval o poklesu financování studentů. 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 

c) Děkan, Štefan Michna, informoval o tom, že v rámci nové budovy CEMMTECH obdržela fakulta 
povolení, kolaudační souhlas. Budovu lze využívat.  
Senát bere přednesené informace na vědomí. 

 
 
Ad 10) Předseda senátu Jaromír Cais poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, že při dnešním 
zasedání byla přijata usnesení č. 112 až č. 114. Předseda senátu dále popřál všem krásné a klidné vánoční 
svátky a mnoho energie do nového roku. 
  

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: Vít Černohlávek, v. r.  

 František Klimenda, v. r. 

 
         doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
Příloha č. 1 Podmínky přijetí ke studiu v programu Materiálové inženýrství 
Příloha č. 2 Návrhy na ocenění 
 
 


